
Zápisnica z 1 ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, 

konaného dňa 4.12.2018 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 18,45 hod. 

 
Prítomní poslanci: Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján Chlebík, Katarína 

Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel 

Hlavný kontrolór obce: PhDr. Marcela Jašková  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová   

Hostia:  podľa prezenčnej listiny 

 

1 a). Ustanovujúce zasadnutie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal 

všetkých prítomných. Konštatoval, že program bude rozdelený na dve časti a to časť 

slávnostná a časť pracovná. Následne prečítal slávnostnú časť programu: 

 

Slávnostná časť programu: 

a) otvorenie zasadnutia, 

b) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  

c) oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do zastupiteľstva,  

d) zloženie sľubu novozvoleného starostu, prevzatie insígnií a odovzdanie 

osvedčenia o zvolení novozvolenému starostovi,  

e) zloženie sľubu poslancov novozvoleného zastupiteľstva a odovzdanie osvedčení 

o zvolení poslancom novozvoleného zastupiteľstva,  

f) vystúpenie starostu. 

 

b) Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu Katarína Kunová. Za 

overovateľov zápisnice určil Romana Lasáka a Milana Galicu. 

c) Starosta požiadal predsedu okrskovej volebnej komisie Ivetu Slotkovú, aby zúčastnených 

oboznámila s výsledkami volieb do orgánov samosprávy obce, ktoré sa konali 10. novembra 

2018. Po prečítaní výsledkov poďakoval p. I. Slotkovej. 

d) Podľa programu starosta prečítal sľub starostu obce, ktorý následne podpísal. P. I. Slotková 

mu následne odovzdala osvedčenie o zvolení. 

e) Starosta vyzval novozvolených poslancov k zloženiu sľubu poslancov obecného 

zastupiteľstva, ktorý poslanci prečítali a následne podpísali. P. I. Slotková im následne 

odovzdala osvedčenie o zvolení. Starosta skonštatoval, že zložením sľubu je obecné 

zastupiteľstvo uznášania schopné.  

f) Starosta obce poblahoželal poslancom k ich zvoleniu a poprial im veľa úspechov v ich 

práci. Následne prečítal pracovnú časť programu a dal hlasovať:  

 

Pracovná časť programu: 

2) Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva. 

3) Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie.  

4) Návrh na zriadenie komisií a voľba ich predsedov. 

5) Návrh na zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 

predpisov a voľba jej členov. 

6) Schválenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť zasadnutia 

zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení. 

7) Určenie platu starostu. 

8) Diskusia. 

9) Záver. 

 



Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta predložil návrh na vytvorenie mandátnej, volebnej a návrhovej komisie a jej 

zloženie, ktorý následne prečítal:   

a) Navrhujem, aby bola vytvorená komisia, ktorej členovia budú pracovať v mandátnej, 

volebnej a  návrhovej komisii, 

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) navrhujem, aby mandátna, volebná a návrhová komisia pracovala v zložení: 

predseda : Katarína Kojšová 

členovia. Július Kudzbel a Roman Lasák  

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta požiadal predsedu návrhovej komisie K. Kojšovú, aby predložila návrh na 

zriadenie komisií a voľbu ich predsedov. Po prečítaní návrhu dal starosta hlasovať:  

a) Kto je za zriadenie komisie pre rozvoj obce,  

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) kto je za zriadenie komisie pre ochranu verejného poriadku a životného prostredia,   

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) kto je za zriadenie komisie pre kultúru a vzdelanie,   

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

d) kto je za zriadenie komisie pre mládež, šport a iné záujmové činnosti,   

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) kto je za zriadenie komisie pre soc. veci a rodinu.   

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    



                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Starosta skonštatoval, že komisie obecného zastupiteľstva boli zriadené. Následne prešiel na 

voľbu predsedov komisií, prečítal návrh a dal hlasovať: 

f) Do komisie pre rozvoj obce je navrhnutý Ján Chlebík.  
Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

g) Do komisie pre ochranu verejného poriadku a životného prostredia je navrhnutý Mgr. 

Ján Rypák.   

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

h) Do komisie pre kultúru a vzdelanie je navrhnutý Milan Galica. 

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

i) Do komisie pre mládež, šport a iné záujmové činnosti je navrhnutý Július Kudzbel. 

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

j) Do komisie pre soc. veci a rodinu je navrhnutá Katarína Kojšová. 
Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Novozvolení predsedovia komisií predložia návrhy na členov komisií obecného zastupiteľstva 

do 31.1.2019. 

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta skonštatoval, že všetky zriadené komisie majú svojich predsedov a všetkým 

predsedom k zvoleniu zablahoželal. 

 

5. Starosta požiadal predsedu návrhovej komisie K. Kojšovú, aby predložila návrh na 

zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov a voľbu jej členov. Po 

predložení návrhu dal hlasovať: 



a) Kto je za zriadenie komisie o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov a voľbu jej členov, v zložení: 

predseda – Roman Lasák 

členovia – Vladimír Ďuroň a Milan Galica. 

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta požiadal predsedu návrhovej komisie K. Kojšovú, aby predložila návrh na 

zástupcu starostu a zároveň poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť 

zasadnutia zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení. Po prečítaní 

návrhu, kde bol na základe najvyššieho počtu získaných hlasov vo voľbách za poslancov do 

obecného zastupiteľstva odporučený Milan Galica, dal starosta hlasovať: 

a) Kto je za to, aby do funkcie zástupcu starostu obce bol zvolený pán Milan Galica, ktorý 

zároveň bude poverený zvolávať a viesť zasadnutia zastupiteľstva v súlade so znením § 12 

zákona o obecnom zriadení. 

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Starosta zablahoželal Milanovi Galicovi k zvoleniu do funkcie zástupcu starostu. 

    

7. Starosta požiadal predsedu návrhovej komisie K. Kojšovú, aby predložila návrh na určenie 

platu starostu. Po predložení návrhu dal hlasovať: 

a) Kto je za to, aby starosta obce mal určený plat, ktorý mu náleží podľa Zákona Národnej 

rady Slovenskej republiky č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov. 

Hlasovalo:  za -   7 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Ján    

                                                    Chlebík, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta otvoril diskusiu, v ktorej p. M. Borsíková požiadala novozvolených poslancov 

o vyjadrenie, prečo kandidovali za poslancov obce. 

M. Galica odpovedal, že nakoľko má na starosti kultúru v našej obci, chcel by, aby Kvačany 

napredovali a jeho práca bola aj naďalej aspoň trochu pre obec osožná.  

V. Ďuroň povedal, že na začiatku to bolo kvôli futbalu a aj naďalej by sa chcel tomu venovať. 

J. Kudzbela priviedol na post poslanca detský futbal, má záujem o jeho ďalšie trvanie v obci, 

nakoľko športovať sa musí. 

J. Chlebík bol rozhodnutý, že už nebude pokračovať, ale nakoniec ho ľudia presvedčili, aby sa 

nevzdával a chce robiť pre Kvačany, aby dostávali čo môžu. 

J. Rypák ako nový poslanec je už pár rokov v dedine a chce skúsiť komunikáciou 

a vzájomnou prácou pozdvihnúť obec a dostať ju na lepšiu úroveň. 

R. Lasák je už poslancom za 3. starostu a snaží sa zviditeľniť dedinu, udržiavať poriadok 

a súdržnosť medzi Poľnohospodárskym družstvom a obecným úradom, chce prehĺbiť 

spoluprácu medzi DHZ, MsSČK a inými organizáciami, ktoré spolu nespolupracujú a bude sa 

snažiť ich skĺbiť.    

K. Kojšová ako nová poslankyňa  v obecnom zastupiteľstve, chce ukázať ženský pohľad, ako 

členka MsSČK a DHZ skúsiť organizácie spájať a spolupracovať s nimi. 



P. A. Drbjaková zablahoželala starostovi a poslancom k ich zvoleniu a popriala im pevné 

zdravie, pracovné a osobné úspechy. 

Starosta obce sa vyjadril, že jeho prvým podnetom bolo zistiť ako to v obci funguje. Časom 

zistil, že veci nefungujú tak ako si predstavoval. Mnoho vecí sa začalo hýbať, ako napr. 

vysporiadanie vlastníctva k obecným budovám, ktoré však nejde tak rýchlo, ako si 

predstavoval a ani v najbližšej budúcnosti nebude všetko vyriešené. Všetko je o finančných 

prostriedkoch. Ak nie sú, je škoda niečo sľubovať. Preto nič nesľubuje, ale snaží sa konať. 

Rozpočet je pre obec dôležitý. Dôležité je pokryť hlavne platy a odvody, chod dediny /ako 

verejné osvetlenie, doprava, TKO/ a až následne podľa finančných prostriedkov môže obec 

niečo robiť. Musia sa získavať peniaze zo štátu, hlavne v rámci výziev, aj keď tieto nakoniec 

nemusia prísť. Preto by bol rád, keby si zastupiteľstvo nepodkopávalo nohy a keď už finančné 

prostriedky prídu, bolo ochotné priložiť aj obecné prostriedky, aby sa obec pohla dopredu. 

Aby sa stanovili nejaké priority a aby sa finančné prostriedky odložili aj na iné, potrebné veci. 

Poďakoval občanom, ktorí sa zúčastnili na tomto ustanovujúcom zasadnutí a bol by rád, keby 

na zasadnutia obecného zastupiteľstva chodilo čoraz viac ľudí, aby vedeli čo sa v obci robí..  

 

9. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 18,45 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:       

Milan Galica   ........................................ 

Roman  Lasák     ........................................ 


